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Ministerul Economiei pregăteşte o schemă de ajutor de stat pentru 
procesarea produselor agricole 
 
Ministerul Economiei va avea o schemă de ajutor de stat pentru 
procesarea produselor agricole deoarece trebuie făcută separarea între 
producţia agricolă şi procesarea produselor alimentare care este un proces 
industrial şi mai puţin legat de domeniul agriculturii, a anunţat joi ministrul 
Economiei, Florin Spătaru, la un eveniment de specialitate. 
„Sunt trei categorii de produse pe care România le import ă: vorbim de 

produse metalurgice, produse chimice, din industria  chimic ă şi 
produse alimentare. Am propus deja şi vom avea pentru procesarea 
produselor alimentare o schem ă la Ministerul Economiei pentru c ă ar 

trebui s ă facem separarea între produc ţia agricol ă şi procesarea 
acestor produse alimentare care, în mod normal, est e un proces 

industrial şi mai pu ţin legat cu domeniul agriculturii”, a explicat Flor in 
Spătaru, la conferin ţa „Business şi Antreprenoriat”, organizat ă de 

Ziarul Bursa. 
Totodată, ministrul a menţionat schemele de ajutor de stat pentru 
materialele de construcţii. 

„Avem o schem ă de ajutor de stat propus ă – şi acolo vorbim de 500 
de milioane de euro pentru aceste materiale de cons truc ţie, vorbim de 

scheme de ajutor de stat pentru procesarea produsel or agricole 
pentru c ă va trebui s ă reducem din acest import pe care îl avem. 

 
Vom promova o schem ă pentru industria siderurgic ă, tocmai pentru 
că siderurgia şi materia prim ă din produc ţia siderurgic ă şi acest o ţel 
verde sau aluminiu care va fi produs dup ă noi principii tehnologice 

vor trebui s ă genereze, la rândul lor, lan ţuri de valoare. 
 

Pe termen lung, vorbim de o strategie de industrial izare a României 
pe bază de licen ţe – companii române şti, inclusiv din zona 

antreprenorial ă, care pot achizi ţiona o licen ţă şi dezvolta o activitate 
productiv ă, produs ă în România sub o anumita licen ţă, tocmai pentru 

a accelera acest transfer tehnologic şi dezvoltarea sectoarelor 
industriale în mai multe zone din ţară”, a mai spus ministrul. 


